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PROTOKÓŁ nr 5 

POSIEDZENIA RADY WYDZIAŁU PSYCHOLOGII 

UNIWERSYTETU WARSZAWSKIEGO                       

z dnia 26 listopada 2024 r. 

 

 

  

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10.15  

  

Dziekan prof. ucz. K. Imbir przywitał uczestników posiedzenia, sprawdził listę 

obecności i otworzył zdalne posiedzenie Rady Wydziału Psychologii. Stwierdzono, że                            

w posiedzeniu uczestniczy 31 członków Rady, w tym 22 pracowników samodzielnych, co 

stanowi kworum wymagane do podejmowania uchwał.   

  

I. Przyjęcie porządku obrad. 

II. Informacje dziekańskie, sprawy bieżące – Dziekan Wydziału Psychologii. 

III. Wyrażenie opinii na temat ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta w grupie 

pracowników dydaktycznych w obszarze psychologii rozwojowej – dr hab. Anna Cierpka. 

IV. Wyrażenie opinii na temat zatrudnienia na stanowisku adiunkta w grupie pracow-  

ników badawczych – prof. ucz. Małgorzata Sobol. 

V. Zmiany w Regulaminie Wydziału Psychologii  – Dziekan Wydziału Psychologii. 

VI. Zmiana nazwy Katedry Psychologii Rozwojowej – dr hab. Anna Cierpka. 

VII. Wyrażenie opinii na temat utworzenia zespołu badawczego QualLab — 

Laboratorium Metod Jakościowych przy Wydziale Psychologii Uniwersytetu 

Warszawskiego – dr hab. Anna Cierpka. 

VIII. Wyrażenie opinii w sprawie powołania do składu Wydziałowej Komisji Wyborczej 

dr Karoliny Małek – przedstawicieli nauczycieli akademickich i dr Beaty Marczewskiej – 

przedstawicieli administracji. 

IX. Wolne wnioski i sprawy różne – Dziekan Wydziału Psychologii. 
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Ad. I. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Dziekan prof. ucz. Kamil Imbir zaproponował uzupełnienie, przesłanego wcześniej 

członkom Rady Wydziału, porządku obrad o punkt dotyczący „Wyrażenia opinii w sprawie 

powołania do składu Wydziałowej Komisji Wyborczej dr Karoliny Małek – przedstawicieli 

nauczycieli akademickich i dr Beaty Marczewskiej – przedstawicieli administracji.”  

Nikt nie zgłosił uwag. Członkowie Rady na czacie otrzymali link do głosowania. 

Dziekan zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uzupełnionego porządku obrad.  Wyniki 

głosowania:   

 
Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad posiedzenia Rady Wydziału Psychologii w dn. 26.11.2024 r.  

Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                             26                          26          0                   0                               0              

  

Rada Wydziału Psychologii wyraziła pozytywną opinię w sprawie przyjęcia 

uzupełnionego porządku obrad.  

  

Ad. II. Informacje dziekańskie, sprawy bieżące – Dziekan Wydziału Psychologii.   

    

Dziekan dr hab. Kamil Imbir, prof. ucz. przekazał zebranym na posiedzeniu, tytułem 

komunikatów, następujące informacje: 

1.  Dr Kalinka Timmer w dniu 19 listopada 2024 r. uzyskała  stopień doktora habilitowanego.                 

W ubiegłym tygodniu na posiedzeniu Rady Naukowej Dyscypliny przegłosowano przyznanie 

jej tego stopnia z wyróżnieniem.  

2. Dr Małgorzata Woźniak-Prus uzyskała w konkursie MINIATURA 8, organizowanym 

przez Narodowe Centrum Nauki, grant na realizację działania naukowego pt. „Związki 

zdolności mentalizacyjnych z zachowaniami prospołecznymi u młodzieży w wieku 15-18 lat.” 

3.  Nagrodę jubileuszową otrzymała: 

Pani Iwona Dziedzic z okazji 35-lecia działalności zawodowej. 

 Dziekan przekazał gratulacje wszystkim wymienionym osobom. Następnie 

poinformował o ciekawych wydarzeniach, które miały ostatnio miejsce na Wydziale. 

Wspomniał m. in. o: 

- Wtorku Naukowym dr Izabeli Chojnickiej, dotyczącym sztucznej inteligencji, wykorzystaniu 

jej w badaniach, w naszych pracach i analizach jakościowych; 
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- spotkaniu wokół książki pani prof. Anny Szuster-Kowalewicz i pani prof. Marii Jarymowicz, 

które odbyło się w Bibliotece Wydziału i skupiło wielu uczestników także z zewnątrz. Tego 

rodzaju wydarzenia będą kontynuowane w bibliotece wokół książek naszych pracowników                     

i pracowników, którzy też są w jakiś sposób zaprzyjaźnieni z Wydziałem Psychologii; 

- przyznaniu, tak jak w roku ubiegłym, premii dydaktycznych najlepszym dydaktykom. Premie 

te są przyznawane na podstawie ocen studentów, które umieszczają w ankietach ewalu-

acyjnych. Brane były pod uwagę oceny w 11 pytaniach. W tym roku, aby otrzymać taką premię, 

należało uzyskać wynik w ocenach studenckich na poziomie 1,75 w skali od -2 do + 2. 

Samorząd Studencki, jak i Rada Dydaktyczna wyraziły swoje opinie w tej sprawie. Jutro 

powinna zostać opublikowana listę osób wyróżnionych. Przy okazji wigilii wydziałowej 

zostaną wręczone dyplomy wyróżnionym osobom. 

Dziekan poinformował również o przeprowadzce Wydziału do nowego budynku, która 

ze względu na postęp prac, najprawdopodobniej nie będzie miała miejsca w lutym 2025 r. Nie 

wiadomo jeszcze kiedy budynek zostanie oddany do użytku i przejęty przez Uniwersytet. 

Najprawdopodobniej przeprowadzka nastąpi w wakacje. Pocieszającą informacją jest to, że 

Wydział będzie się przenosił do już umeblowanego obiektu. 

Na koniec tej części obrad Dziekan zaprosił serdecznie wszystkich na spotkanie 

wigilijne Wydziału, zaplanowane na 17 grudnia br. o godz. 15.15. W tym dniu oczywiście 

zostaną ogłoszone godziny dziekańskie od tej pory do wieczora. 

 

Ad. III.  Wyrażenie opinii na temat ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta w grupie 

pracowników dydaktycznych w obszarze psychologii rozwojowej – dr hab. Anna Cierpka. 

 

 Dziekan, tytułem wprowadzenia, poinformował członków Wysokiej Rady o potrzebie 

przegłosowania wniosku dr hab. Anny Cierpki, dotyczącego ogłoszenia konkursu na 

stanowisko adiunkta w grupie pracowników dydaktycznych w obszarze psychologii 

rozwojowej. Poinformował, iż w związku z pojawieniem się wolnego etatu, Wydział stanął 

przed podjęciem decyzji, która będzie odpowiadała potrzebom rozwoju Wydziału Psychologii, 

tzn. potrzebom utrzymania jego potencjału. Zgodnie z procedurą, jak została przyjęta przez nas 

już dwa lata temu, sprawa ta była szeroko omawiana na Kolegium Kierowników Katedr w dniu 

12 listopada br. Mamy w tej chwili do obsadzenia ½ etatu. Mamy do wyboru konkurs otwarty 

i konkurs ukierunkowany. Ten drugi typ konkursu musi być do określonego obszaru. Kolegium 

Kierowników Katedr przegłosowało, że powinien to być konkurs ukierunkowany dydaktyczny 
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w wymiarze ½ etatu w obszarze psychologii rozwojowej, psychologii edukacyjnej, gdyż 

właśnie w tym obszarze mamy obecnie spore braki. 

 Następnie Dziekan udzielił głosu dr hab. Annie Cierpce, która zreferowała Radzie 

niniejszy punkt porządku obrad. Powiedziała, że w czasie wakacji dotarła do niej informacja, 

że nie została przedłużona umowa o pracę p. Zofii Borskiej-Mądrzyckiej, pracowniczce jej 

katedry i ten fakt postawił katedrę w bardzo trudniej sytuacji natychmiastowej konieczności 

zabezpieczenia dydaktyki prowadzonej do tej pory przez tę osobę. Trzeba było rozłożyć 

godziny jej pensum na innych pracowników. Dr hab. Anna Cierpka podziękowała przy tej 

okazji wszystkim osobom, które wspomogły katedrę w zaistniałej sytuacji, m. in. dr Alicji 

Niedźwieckiej i prof. Małgorzacie Dragan. Dodała, że tej chwili katedra potrzebuje jak 

najszybciej uzupełnić zespół o pracownika, pracowniczkę na stanowisku dydaktycznym. 

Potrzebna jest osoba z doświadczeniem w prowadzeniu zajęć z psychologii rozwoju człowieka, 

z ugruntowaną wiedzą dotyczącą współczesnych ujęć psychologii rozwojowej oraz dodatkowo 

znajomością jakościowych metod badawczych. Poprosiła członków Rady Wydziału o wyra-

żenie wsparcia dla tego wniosku. 

 Dziekan podziękował dr hab. Annie Cierpce za jej wystąpienie i zapytał, czy ktoś ma 

jakieś pytania w sprawie konkursu, który ma być ogłoszony na stanowisko adiunkta w grupie 

pracowników dydaktycznych w obszarze psychologii rozwojowej? 

 Dr hab. Agnieszka Pluta poprosiła o głos i zapytała jakie były powody nieprzedłużenia 

umowy z p. Zofią Borską-Mądrzycką? 

 Dziekan odpowiedział, że w styczniu 2024 r. Samorząd Studencki, reprezentujący 

studentów WISP-u oraz studentów polskojęzycznych, złożył do Władz Dziekańskich oficjalną 

skargę na sposób prowadzenia zajęć przez p. Zofię Borską-Mądrzycką. Władze wydziału 

spotkały się kilkakrotnie z nią, prosząc ją o odniesienie się do tej skargi. Pani magister do części 

spraw się odniosła, a do części nie, mimo, że była o to kilkukrotnie proszona. Do sierpnia nie 

otrzymaliśmy od niej odniesienia się do kluczowych, podniesionych w skardze samorządu 

faktów i tym samym nie mogliśmy jednoznacznie rozwiązać tej skargi na korzyść p. Zofii 

Borskiej-Mądrzyckiej. Dziekan podkreślił, że badając tę sprawę Władze Dziekańskie nie mogły 

opierać się jedynie na opiniach studentów (które były zarówno pozytywne, jak też negatywne), 

ale skupiły się na zweryfikowaniu, czy podnoszone w dokumencie skargi fakty zaistniały, czy 

też nie. W momencie, w którym pojawia się skarga, pojawiają się w niej kwestie, które nie są 

wyjaśnione, bądź też wyjaśnione są na niekorzyść osoby, której one dotyczą, Władze 

Dziekańskie nie miały podstaw, aby do tej osoby kierować propozycję przedłużenia 
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zatrudnienia na czas nieokreślony. W tym przypadku jest to szczególnie istotne, ponieważ 

sprawa dotyczy etatu dydaktycznego, którego istotą jest prowadzenie zajęć ze studentami. 

 Po zakończonej dyskusji Dziekan poprosił o przegłosowanie tego punktu porządku 

obrad. Wyniki głosowania:  

 

Głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat ogłoszenia konkursu 

Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                             29                         28           0                   1                               0 

  

Rada Wydziału Psychologii wyraziła pozytywną opinię w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko adiunkta w grupie pracowników dydaktycznych w obszarze psychologii 

rozwojowej. 

  

Ad. IV. Wyrażenie opinii na temat zatrudnienia na stanowisku adiunkta w grupie 

pracowników badawczych – prof. ucz. Małgorzata Sobol. 

  

Następnie Dziekan przekazał głos dr hab. Małgorzacie Sobol, prof. ucz., która 

zreferowała ten punkt porządku obrad i zwróciła się do członków rady z prośbą o poparcie  

wniosku, dotyczącego zatrudnienia na stanowisku adiunkta w grupie pracowników 

badawczych dr. Andrzeja Cudo w prowadzonym przez nią grancie OPUS 25. Grant ten dotyczy 

badan nad uwarunkowaniami migreny. Do konkursu zgłosiły się cztery osoby. Jedna z nich nie 

przeszła formalnej oceny, ponieważ nie była jeszcze formalnie doktorem. Komisja 

przeprowadziła ewaluację osiągnięć naukowych i doświadczenia w prowadzeniu badań 

kandydatów, którzy się zgłosili i najlepiej wypad dr Andrzej Cudo. Jest on współautorem 

licznych publikacji w czasopismach międzynarodowych, kierował dwoma grantami NCN, ma 

duże doświadczenie w koordynowaniu badań, a na tym nam bardzo zależy. 

Dziekan podziękował prof. Sobol za jej wystąpienie i zapytał, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos w tej kwestii? Dodał, że jest to zatrudnienie w grancie, w związku z czym jest to 

zatrudnienie długoterminowe, więc osoba ta „wejdzie” do liczby „N” Wydziału. Będzie musiał 

zapewne przygotować publikację i stąd prośba do prof. Sobol o dopilnowanie tej kwestii                        

i sprawienie, aby jego publikacja była także afiliowana z Wydziałem Psychologii. Dziekan 

dodał, że jest to przykład zatrudnienia, na którym bardzo Wydziałowi zależy, na tym abyśmy 

mieli pulę pracowników etatowych, pulę pracowników finansowanych z subwencji, ale 



 

6 
 

również pulę pracowników w grantach, finansowanych ze środków grantowych. Wobec braku 

dalszych pytań, Dziekan zarządził głosowanie nad przedstawionym wnioskiem. Wyniki 

głosowania: 

 
Głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat zatrudnienia na stanowisku adiunkta w grupie pracowników 

badawczych 

 Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                     24                          23           0                   1                               0 

 

Rada Wydziału Psychologii wyraziła pozytywną opinię w sprawie zatrudnienia                                

dr. Andrzeja Cudo na stanowisku adiunkta w grupie pracowników badawczych. 

 

Ad. V. Zmiana nazwy Katedry Psychologii Rozwojowej 

 

 Kolejny punkt porządku obrad, na prośbę Dziekana, zreferowała zebranym na 

posiedzeniu Rady Wydziału dr hab. Anna Cierpka. Powiedziała, że dyskusja nad nazwą katedry 

trwała już od kwietnia br. Osoby zatrudnione w katedrze zbierały argumenty zarówno za 

zachowaniem dotychczasowej nazwy Katedry Psychologii Rozwojowej, jak również za zmianą 

jej nazwy. W demokratycznym głosowaniu w październiku br. podjęta została jednak decyzja 

o nowej nazwie. Tutaj wiodące argumenty dotyczą właściwie specyfiki podejmowanych                       

w ramach katedry niektórych działań, w tym po pierwsze kształcenia w ramach specjalizacji 

psychologia wychowawcza przyszłych psychologów szkolnych, po drugie podejmowania 

prowadzonych lub planowanych badań i aktywności, dotyczących szeroko rozumianego środo-

wiska edukacyjnego, jak również i po trzecie podejmowanych rozmaitych aktywności, 

związanych z edukacją klimatyczną. Przy tej okazji dr hab. Anna Cierpka wspomniała jeszcze 

o aktywności badawczej, prowadzonej od zeszłego roku i wymagającej bardziej intensywnych 

działań pracowników katedry, biorących udział w pracach zespołu badawczego, którego 

zadaniem jest rozpoczęcie merytorycznej, poważnej dyskusji o roli i zadaniach psychologa                 

w systemie edukacji. Zespół ten zrzesza bardzo szerokie grono ekspertów w tej dziedzinie.                 

W obecnej chwili podjęto wysiłek przedstawienia naszego stanowiska oraz podjęcia dyskusji            

z szerszym gronem osób zaangażowanych w kreowanie środowiska edukacyjnego. Taka inten-

syfikacja aktywności skłoniła także członkinie katedry do tego, aby wnieść o zmianę nazwy tej 

jednostki i stąd pomysł uzupełnienia nazwy katedry o człon „i edukacyjnej”, właśnie ze 

względu na wielość i charakter dalszych podejmowanych w katedrze działań. Zatem zapropo-

nowano zmianę nazwy na „Katedra Psychologii Rozwojowej i Edukacyjnej”.  
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 Dziekan podziękował dr hab. Annie Cierpce za jej wystąpienie i dodał: „Proszę          

Państwa my przyjęliśmy taką zasadę, że to katedry decydują, jak się nazywają. Gorąco 

popieramy prośbę katedry w tej kwestii. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos w tej 

sprawie?” 

 Prof. ucz. dr hab. Michał Bilewicz poprosił o głos i powiedział: „Chciałbym gorąco 

poprzeć ten wniosek, bo to jest powrót do bardzo pięknej, przedwojennej tradycji Katedry                  

Psychologii Wychowawczej, na której czele stał prof. Stefan Balej, więc wydaje mi się to 

absolutnie zasadne. Brak takiej katedry, która miałaby wychowanie bądź edukację w nazwie, 

to wręcz                 zaskakujące, po tylu pokoleniach psychologów wychowawczych, edukacyjnych 

i szkolnych, którzy pracują na naszym Wydziale. Dziękuję.” 

 Dziekan podziękował prof. Bilewiczowi za jego głos i poinformował członków 

Wysokiej Rady, że teraz zmiana nazwy katedry wymaga zmiany Regulaminu Wydziału 

Psychologii, ponieważ tak został on wcześniej napisany, że są w nim wpisane na sztywno 

nazwy katedr, co jest dość kłopotliwą sprawą. W ostatnim zmianie miały miejsce trzykrotnie 

zmiany nazwy jednostek, to jest czwarty raz kiedy zmianie ulega nazwa katedry, za każdym 

razem wymaga to zmiany Regulaminu Wydziału. Właśnie z tego powodu, bo takie zmiany 

prawdopodobnie będą następowały także w przyszłości, w związku z tym skonsultowano                   

z Biurem Prawnym Uniwersytetu Warszawskiego tę kwestię i Kolegium Dziekańskie              

zaproponowało zmianę w Regulaminie, która umożliwiłaby łatwiejsze dokonywanie tego typu 

zmian w przyszłości. Ta zmiana jest wzorowana na Regulaminie Wydziału Medycznego UW, 

który został przez prawników uniwersyteckich napisany, optymalizując różne kwestie i m.in. 

jest tam zapisane, że nazwa katedry, lista katedr może być zmieniana poza zmianą regulaminu 

wydziału. Dlatego też proponujemy Państwu taką zmianę w § 6. Dziekan odczytał treść                 

proponowanej zmiany zebranym. Powiedział, że jest to rozwiązanie, które za pomocą jednego 

zarządzenia, po zaopiniowaniu zmiany przez Radę Wydziału, pozwoli utworzyć listę katedr 

istniejących na nim i na bieżąco będzie można tę kwestię aktualizować w drodze nowelizacji 

zarządzenia, unikając w ten sposób procedury zgłaszania zmian w Regulaminie Wydziału, 

która trwa kilka miesięcy. Ponieważ punkt V i VI dotyczą zmian w tym dokumencie. Dziekan 

zaproponował, aby Rada Wydziału najpierw zagłosowała w sprawie zmiany nazwy Katedry 

Psychologii Rozwojowej na Katedrę Psychologii Rozwojowej i Edukacyjnej. Wyniki 

głosowania: 
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Głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat przyjęcia zmiany w Regulaminie Wydziału Psychologii 

dotyczącej zmiany nazwy katedry 

 Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                     28                          28           0                   0                                0 

  

Rada Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie przyjęcia zmiany w Regulaminie 

Wydziału Psychologii dotyczącej zmiany nazwy katedry z Katedra Psychologii Rozwojowej 

na Katedra Psychologii Rozwojowej i Edukacyjnej. 

 

Ad. VI. Zmiany w Regulaminie Wydziału Psychologii   

  

W nawiązaniu do powyższego i wobec braku dalszych uwag, Dziekan zarządził 

głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat zmian w Regulaminie Wydziału Psychologii, 

dotyczących brzmienia § 6 i § 30 Regulaminu Wydziału Psychologii. Wyniki głosowania: 

  

Głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat przyjęcia zmiany w Regulaminie Wydziału Psychologii 

dotyczącej zmiany nazwy katedry 

 Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                     24                          23           0                   1                                0 

 

Rada Wydział Psychologii wyraziła pozytywną opinię w sprawie przyjęcia  

proponowanych zmian w Regulaminie Wydziału Psychologii, dotyczących brzmienia § 6                  

i § 30.  

 

Ad. VII. Wyrażenie opinii na temat utworzenia zespołu badawczego QualLab — 

Laboratorium Metod Jakościowych przy Wydziale Psychologii Uniwersytetu 

Warszawskiego – dr hab. Anna Cierpka. 

 

 Dziekan przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Prodziekan ds. 

naukowych prof. dr hab. Emilię Łojek o krótkie wprowadzenie. 

 Prof. dr hab. Emilia Łojek zaznaczyła, że z prawdziwą przyjemnością przedstawia 

wniosek dr hab. Anny Cierpki dotyczący utworzenia zespołu badawczego QualLab – 

Laboratorium Metod Jakościowych przy Wydziale Psychologii Uniwersytetu Warszawskiego. 

Jednym z celów tego laboratoriów będzie wymiana myśli, wiedzy dotyczącej metod                  

jakościowych stosowanych w badaniach psychologicznych, wspieranie projektów 
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realizowanych w tym paradygmacie, planowanie, prowadzenie wspólnych projektów. 

Następnie Prodziekan odczytała listę osób, zaangażowanych w prace Zespołu. Wyraziła swoje 

gorące poparcie dla wniosku i przekazała głos dr hab. Annie Cierpce. 

Dr hab. Anna Cierpka podkreśliła, że jest to dla niej wielka chwila, ponieważ organizacja 

Konferencji Psychologii Narracyjnej sięga już tradycją lat 90-siątych ubiegłego stulecia. To 

było wiele współorganizowanych, bądź też przez członkinie katedry, także przez emerytowaną 

już prof. Dryll, organizowanych konferencji psychologii narracyjnej, a od 2015 r. razem z prof. 

Igorem Pietkiewiczem organizowaliśmy konferencje psychologii jakościowej, skupiając się na 

nowych metodach badawczych. Doszliśmy do punktu, gdzie na naszym Wydziale dzieje się 

mnóstwo aktywności i realizowania projektów badawczych w tym paradygmacie, a zdaniem 

dr hab. Anny Cierki, to ośrodek warszawski stał się obok Uniwersytetu Jagiellońskiego, 

wiodącym w Polsce ośrodkiem promowania wysokich standardów realizacji i metod 

jakościowych w badaniach w psychologii. Jest też cała grupa osób, takich jakie Pani Dziekan 

prof. dr hab. Emilia Łoje już tutaj wymieniła, które zajmują się też metodami wykorzystywania 

paradygmatu jakościowego w swoich badaniach. Stąd zrodził się pomysł zjednoczenia działań 

tych osób i zadbania o dobry przepływ informacji, ponieważ bardzo często dopiero na                    

konferencjach dowiadujemy się, że na naszym Wydziale pracują osoby, które też realizują 

znakomite badania właśnie w paradygmacie jakościowym. Dodatkowym argumentem do 

utworzenia tego zespołu jest fakt, że planowane są i obronione już u nas dwa doktoraty w takiej 

czystej metodologii jakościowej interpretacyjnej analizy fenomenologicznej. To jest doktorat 

pani Agnieszki Sternak, obroniony z wyróżnieniem i nagrodzony prestiżową nagrodą Stefana 

Szumana oraz doktorat pani Anny Wasiak. Aktualnie w Szkole Doktorskiej są też nasi 

doktoranci, którzy wykorzystują metodę jakościową. Do listy członków Zespołu mogłabym 

dołączyć jeszcze panią Dominikę Adamczyk i panią Justynę Chermaniuk. Te panie już z nami 

współpracują. Dr hab. Anna Cierpka powiedziała, że podejmuje się koordynowania działań 

QualLab i poprosiła o poparcie wniosku.  

 Dziekan podziękował za jej wystąpienie i zapytał, czy są jeszcze jakieś głosy w tej 

sprawie? 

 Prof. dr hab. Anna Szuster-Kowalewicz pogratulowała pomysłu i dodała, że z tego co 

zostało na ten temat powiedziane wynika, iż rzeczywiście jest to pierwszy taki zespól, który 

będzie też zorientowany za zewnątrz, tzn. będzie służył np. wsparciem i pomocą osobom 

prowadzą na Wydziale badania jakościowe, niekoniecznie będąc w tym Labie. 

 Dziekan zabrał głos ponownie, poparł gorąco ten pomysł i wobec braku innych uwag, 

zarządził głosowanie nad przedstawionym wnioskiem. Wyniki głosowania: 



 

10 
 

  

Głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat utworzenia zespołu badawczego QualLab – Laboratorium 

Metod Jakościowych przy Wydziale Psychologii Uniwersytetu Warszawskiego 

 Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                     28                          28           0                   0                                0 

 

Rada Wydział Psychologii wyraziła pozytywną opinię w sprawie utworzenia zespołu 

badawczego QualLab — Laboratorium Metod Jakościowych przy Wydziale Psychologii 

Uniwersytetu Warszawskiego. 

 

Ad. VIII. Wyrażenie opinii w sprawie powołania do składu Wydziałowej Komisji 

Wyborczej dr Karoliny Małek – przedstawicieli nauczycieli akademickich i dr Beaty 

Marczewskiej – przedstawicieli administracji. 

 

 Dziekan przedstawił członkom Wysokiej Rady kolejny punkt porządku obrad, czyli 

kwestię uzupełnienia składu Wydziałowej Komisji Wyborczej o dwie osoby. Mamy 

kandydatury: dr Karoliny Małek - przedstawicielki nauczycieli akademickich oraz dr Beaty 

Marczewskiej – przedstawicielki administracji. Jest to zestaw kandydatów uzgodniony z Prze-

wodniczącą WKW dr Agnieszką Wojnarowską. Rekomendujemy Państwu to uzupełnienie                      

i prosimy o pozytywne głosowanie. Wyniki głosowania: 

 

Głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat uzupełnienia składu Wydziałowej Komisji Wyborczej –                            

dr Karolina Małek – przedstawicielka nauczycieli akademickich 

Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                     29                          29           0                   0                                0 

 

Głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na temat uzupełnienia składu Wydziałowej Komisji Wyborczej –                            

dr Beata Marczewska – przedstawicielka administracji 

Uprawnionych               Głosy oddane              Za             Przeciw            Wstrzymujące się            Nieważne 

do głosowania 

40                     29                          24           2                   3                                0 

 
Rada Wydział Psychologii wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania do składu 

Wydziałowej Komisji Wyborczej dr Karoliny Małek – przedstawicieli nauczycieli 

akademickich i dr Beaty Marczewskiej – przedstawicieli administracji. 
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Dziekan dodał, że Wydziałowa Komisja Wyborcza w najbliższym czasie podejmie 

działania związane z przeprowadzeniem wyborów do Rady Naukowej Dyscypliny 

Psychologia. Te wyboru odbędą się w grudniu, po tym jak Rektor ogłosi skład 10 osób, które 

sam powołuje. Radę Wydziału czekają natomiast wybory do Rady Dydaktycznej, w związku                

z czym w grudniu nie będziemy organizowali posiedzenia, ale zdalnie zorganizujemy wybory 

do tej rady. Oba te ciała, tj. Rana Naukowa Dyscypliny Psychologia i Rada Dydaktyczna 

powinny zacząć działać od stycznia 2025 r. 

Dziekan prof. ucz. K. Imbir zapytał, czy ktoś chce zabrać jeszcze głos w tym punkcie 

obrad? 

 Dr Grzegorz Krajewski poprosił o głos i powiedział, że gdy Pan Dziekan wspomniał                    

o wyborach do Rady Dydaktycznej, to rozumie, że odbędą się wybory do Rady Dydaktycznej 

dla kierunków studiów Psychologia i Stosowana Psychologia Zwierząt oraz do Rady 

Dydaktycznej dla kierunków studiów Kognitywistyka i Cognitive Science. 

Dziekan odpowiedział, że prawdę mówiąc nie zna szczegółów tych wyborów, bo tymi 

sprawami zajmuje się, nieobecna dziś na posiedzeniu, Prodziekan ds. studenckich prof. ucz. dr 

hab. Kamilla Bargiel-Matusiewicz. Czekamy na zarządzenie Rektora w tej sprawie i potem 

przystąpimy do działania.  

 

IX. Wolne wnioski i sprawy różne  

 

 Dziekan udzielił głosu Prodziekan ds. naukowych prof. dr hab. Emilii Łojek, która za-

sygnalizowała kilka punktów z rzeczy, które dzieją się na bieżąco, a o których toczą się 

rozmowy przy okazji spotkań i na Radzie Naukowej Dyscypliny i na zebraniach kierowników 

katedr. Zbliża się ostatni rok okresu parametryzacyjnego. Czeka nas znowu zliczanie publikacji 

i podsumowywanie grantów przez okres 4-letni. Zbliża się także zbieranie dowodów wpływu 

osiągnięć naukowych na otoczenie, więc liczenie slotów, dzielenie slotów. Wszystko to, czego 

żeśmy już doświadczyli ostatnim razem. Będziemy znów musieli zbierać te dane. Poprosiła 

także osoby, które jeszcze tego nie zrobiły, o wypełnienie ankiety, dotyczącej korzystania z baz 

elektronicznych czasopism, książek. Ankiety zostały wysłane przez Panią Barbarę 

Chmielewską. Do tej pory wypełniło je zaledwie kilka osób.  

 Prodziekan pogratulowała także wszystkim osobom zgłoszonym do wyróżnienia 

Rektora za osiągnięcia naukowe w 2023 r. 

 Na zakończenie swojej wypowiedzi prof. Emilia Łojek powiedziała, że kolejne 

szkolenia prowadzone przez osoby z Sekcji Badań będą kontynuowane, a materiały 
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przygotowane przez tą sekcję, mające na celu usprawnienie naszej wzajemnej współpracy, 

niedługo będą dostępne na stronie Wydziału. 

 Dziekan podziękował za to wystąpienie i udzielił głosu prof. ucz. dr hab. Marcinowi 

Rzeszutkowi. Prof. Rzeszutek zapytał o to, kiedy będą znane decyzje BST, czy jest to możliwe 

jeszcze przed nadchodzącymi świętami? W sytuacji, gdy jest realizowany większy projekt,                   

a procedura zamówień publicznych oraz inne procedury trwają długi czas, im wcześnie znane 

są te decyzje, tym lepiej. 

 Dziekan zwrócił się z prośbą o zabranie głosu w tej sprawie do dr. hab. Tomasza                      

Osińskiego, który powiedział, że cały czas procedują w tej sprawie i ma nadzieję, że na 

początku grudnia przekazana zostanie lista z ocenami do Sekcji Badań.  

Wobec braku innych wniosków, Dziekan prof. ucz. K. Imbir podziękował zebranym za 

udział w posiedzeniu i zamknął zdalne posiedzenie Rady Wydziału Psychologii w dniu 26 

listopada 2024 r., zapraszając wszystkich obecnych na Spotkanie Świąteczne zaplanowane na 

17 grudnia br. 

  

  

Protokołowała  

mgr  Hanna Słyk-Boguta 
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